
EMBASSY OF SPAIN IN SAUDI ARABIA 

سبانيا اسفارة   

  الرياض   
 

Dear Sir/Madam, 

Due to the COVID-19 pandemic and in order to protect the public health, several 
restrictions have been implemented in the borders of the EU countries, including Spain. 

These measures currently in place are based on the Council Recommendation on the 
temporary restriction on non-essential travel into the EU and the possible lifting of such 
restriction, on June 30th and its later updates, as well as the Order issued by the 
Spanish Ministry of Interior number INT/913/2020, published in the Official Gazette on 
September 29, and its updates. According to the aforementioned rules, non-EU citizens 
coming from third countries will only be allowed to enter Spain if they are in possession 
either of a valid residence permit or a valid long term visa 
(residence/working/student/family reunification visa) and they fulfill the conditions 
required by the law. 

Holders of a short term Schengen visa type C will not be allowed to enter in 
Spain until further notice. 

ين،السادة المراجع  

ــا  ــم تطبيقهـ ــود تـ ــدة قيـ ــك عـ ــة، هنالـ ــحة العامـ ــة الصـ ــل حمايـ ــن أجـ ــتجد و مـ ــا المسـ ــروس كورونـ ــة فيـ ــبب جائحـ بسـ
  في حدود دول الاتحاد الأوربي و من ضمنها اسبانيا.

ــفر  ــي للسـ ــاد الأوربـ ــس الاتحـ ــية مجلـ ــى توصـ ــت علـ ــكل مؤقـ ــا بشـ ــة حاليـ ــود المفروضـ ــدابير و القيـ ــذه التـ ــتند هـ تسـ
و  2020يونيـــــو  30فـــــي لهـــــذه القيـــــود الأوربـــــي و الرفـــــع المحتمـــــل  غيــــر الضـــــروري الـــــى دول الاتحـــــاد

ــة و ــه اللاحقـــ ً  تحديثاتـــ ــا ــم: أيضـــ ــبانية رقـــ ــة الاســـ ــن وزارة الداخليـــ ــادر عـــ ــر الصـــ و  INT/913/2020 الأمـــ
  سبتمبر و تحديثاته حتى اليوم. 29الذي نشر في الصحيفة الرسمية بتاريخ 

لـــذا و وفقــــاً للقواعـــد التــــي ذكــــرت ســـابقاً لــــن يســـمح بالــــدخول الــــى اســـبانيا للمــــواطنين مـــن خــــارج الاتحــــاد 
ــة  ــادمين مـــــن دول ثالثـــ ــ إلا إذاالأوربـــــي و القـــ ــول انواكـــ ــيرة دخـــ ــالحة أو تأشـــ ــة صـــ ــةل يحملـــــون اقامـــ  لإقامـــ

  (للعمل/ للدراسة/ لم شمل عائلي) و استيفاء الشروط التي يقتضيها القانون. تها ل إجراءالاستكما

  .لن يسمح لهم بدخول اسبانيا حتى اشعار آخر C الحاملون لتأشيرات شينغن قصيرة الأمد من نوع

  

  الاسم و رقم جواز السفر و التاريخ و التوقيع: 

  

  


